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Warszawa, 21 kwietnia 2022 r., godz. 12.00 

Centrum Europejskie Uniwersytetu Warszawskiego, 

al. Niepodległości 22,02-653 Warszawa, spotkanie poprzez platformę Google-Meet 

 

 

W dniu 21 kwietnia 2022 r. odbyło się posiedzenie Rady CE UW, na którym były obecne 

następujące osoby: doc. Artur Adamczyk, dr hab. Olga Barburska, dr Agnieszka 

Chmielewska; dr hab. Danuta Chmielowska, prof. dr hab. Władysław Czapliński; dr hab. 

Agata Dziewulska, prof. ucz.; prof. dr hab. Bogdan Góralczyk; dr hab., Marta Grabowska 

prof. ucz; prof. dr hab. Krzysztof Jasiecki; doc. dr Anna Ogonowska; dr Małgorzata Pacek;  dr 

hab. Mikołaj Rakusa-Suszczewski; prof. dr hab. Wojciech Sadurski; dr hab. Kamil 

Zajączkowski oraz mgr Beata Mielcarz. 

  

Zebranych przywitał i spotkanie prowadził Dyrektor CE UW – dr hab. Kamil Zajączkowski.  

 

Punkt 1. Opinia Rady dotycząca rozpatrzenia spraw w ramach wewnętrznej procedury 

awansowej na stanowisko adiunkta (na podstawie Zarządzenie nr 104 Rektora Uniwersytetu 

Warszawskiego z dnia 27 września 2019 r. w sprawie określenia procedury zatrudnienia na 

stanowisku nauczyciela akademickiego): 

 doc. dr. Artura Adamczyka, doc. dr hab. Olgi Barburskiej w kwestii przeniesienia ze 

stanowiska docenta (grupa pracowników dydaktycznych) na stanowisko adiunkta 

(grupa pracowników badawczo-dydaktycznych) 

 dr Małgorzaty Pacek, dr Agnieszki Chmielewskiej, dr Mirelli Kurkowskiej w kwestii 

przeniesienia ze stanowiska starszego asystenta na adiunkta 

 

Dyrektor, dr hab. K. Zajączkowski poinformował, że w sprawie ww. osób powołano komisję 

awansową, której przewodniczącym był prof. dr hab. K. Jasiecki. Posiedzenia komisji odbyły 

się: 10 marca br., 31 marca br., oraz 11 kwietnia br. 

Dyrektor przypomniał zebranym, że całą dokumentację udostępniła i przesłała 

członkom Rady CE, Pani mgr Sylwia Stępniak. Prof. dr hab. K. Jasiecki jako przewodniczący 

przedstawił skład tejże komisji : dr hab. M. Grabowska, prof. ucz., prof. dr hab. D. Popławski, 

prof. dr hab. W. Sadurski, prof. dr hab. J. Wojnicki, dr hab. K. Zajączkowski oraz dr hab. 

Jolanta Arcimowicz, prof. ucz., reprezentantka Rady Naukowej Dyscypliny Nauki 

Socjologiczne oraz dr hab. Jolanta Choińska-Mika prof. ucz., reprezentantka Rady Naukowej 



Dyscypliny Historia. Przewodniczący poinformował, że komisja awansowa jednogłośnie 

rekomendowała kandydatury awansowe wszystkich kandydatów. Poinformował także, że 

pracownicy byli oceniani zgodnie z §119 Statutu UW, określającym warunki zatrudnienia 

kandydatów na stanowisku adiunkta jak następuje: 

1) ma co najmniej stopień doktora; 

2) ma znaczące osiągnięcia naukowe; 

3) przedstawił/a plan dalszej działalności badawczej; 

4) ma doświadczenie dydaktyczne; 

5) ma doświadczenie międzynarodowe. 

 

Na posiedzeniu obrad zostali wyłonieni opiniodawcy: 

doc. A. Adamczyk - recenzent prof. dr hab. K. Trzciński, UJ 

dr hab. O. Barburska - recenzentka dr hab. J. Starzyk-Sulejewska, WNPiSM UW 

dr A. Chmielewska - recenzent prof. dr hab. J. Kilias, Wydz. Socjologii UW 

dr M. Kurkowska - recenzent prof. dr hab. J. Czubaty, Wydz. Historii UW 

dr M. Pacek - recenzent prof. dr hab. A. Gruszczak, UJ 

 

Dyrektor poprosił zebranych członków Rady CE o zarekomendowanie awansów 

wewnętrznych ww. osób, po czym odbyło się głosowanie w systemie Ankieter, a jego wyniki 

przedstawiały się następująco: 

 

Pyt. 1. Czy jest Pan/Pani za przeniesieniem ze stanowiska docenta(grupa pracowników 

dydaktycznych) na stanowisko adiunkta (grupa pracowników badawczo-dydaktycznych):  

doc. dr Artur Adamczyk  

 jestem za: 13  

 jestem przeciw: 0  

 wstrzymuję się od głosu: 0  

dr hab. Olga Barburska  

 jestem za: 13  

 jestem przeciw: 0   

 wstrzymuję się od głosu: 0  

  

Liczba respondentów uprawnionych do wypełniania ankiety: 16  

Liczba wypełnionych ankiet: 13  



Pyt. 2. Czy jest Pan/Pani za przeniesieniem ze stanowiska starszego asystenta na stanowisko 

adiunkta :  

dr Agnieszki Chmielewskiej  

 jestem za: 13  

 jestem przeciw: 0  

 wstrzymuję się od głosu: 0  

dr Mirelli Kurkowskiej  

 jestem za: 13   

 jestem przeciw: 0   

 wstrzymuję się od głosu: 0   

dr Małgorzaty Pacek  

 jestem za: 13  

 jestem przeciw: 0  

 wstrzymuję się od głosu: 0  

Liczba respondentów uprawnionych do wypełniania ankiety: 16  

Liczba wypełnionych ankiet: 13  

 

Dyrektor, dr hab. K. Zajączkowski poinformował, że cała dokumentacja trafi do Biura Spraw 

Pracowniczych w celu dalszego procedowania. 

 

Punkt 2. Opinia Rady w sprawie ogłoszenia konkursu na stanowisko nauczyciela 

akademickiego. 

Dyrektor, dr hab. K. Zajączkowski poinformował, że wspólnie z  Dyrekcja CE podjęli decyzję 

o ogłoszeniu konkursu na stanowisko asystenta w grupie pracowników badawczo-

dydaktycznych na podstawie umowy o pracę na czas nieokreślony. Konkurs ma dotyczyć 

osoby, która prowadzi badania z zakresu nauk o sztuce (75%), a także nauk o polityce i 

administracji (25%), z uwzględnieniem aspektów integracji europejskiej. Chodzi o kwestie z 

zakresu roli sztuki, kultury i dziedzictwa kulturowego w procesach integracji europejskiej, 

dyplomacji kulturalnej i międzynarodowych stosunków kulturalnych. Dokumenty aplikacyjne 

będzie można składać przez miesiąc. Po zebraniu kandydatur odbędzie się spotkanie komisji 

konkursowej w celu rozstrzygnięcia konkursu. 

Dyrektor zwrócił się z prośbą o pozytywne zaopiniowanie powyższego wniosku. 

W związku  z powyższym odbyło się głosowanie w tej sprawie. 

Pyt 1. Czy jest Pan/Pani za pozytywnym zaopiniowaniem w sprawie ogłoszenia konkursu na 

stanowisko nauczyciela akademickiego w grupie pracowników badawczo-dydaktycznych na 

podstawie umowy o prace na czas nieokreślony. 

 liczba osób za: 15 



 liczba osób przeciw: 0 

 liczba osób wstrzymujących się od głosu: 0 

Liczba osób uprawnionych i obecnych na głosowaniu :15 

Punkt 3. Dyskusja nad Strategią CE UW na lata 2022-2031. 

Dyrektor poinformował, że Prorektor UW ds. Rozwoju, prof. dr hab. Ewa Krogulec wysłała 

do wszystkich jednostek UW prośbę o przygotowanie zarysów strategii w celu 

zdiagnozowania najważniejszych problemów danej jednostki. W ramach grupy 

odpowiedzialnej za  przygotowanie strategii  poza Dyrekcją CE byli: dr M. Pacek, doc. A. 

Adamczyk oraz mgr B. Mielcarz. Dr A. Chmielewska poinformowała, że CE szybko i 

terminowo przygotowało strategię i przekazało ją Władzom Rektorskim. Zaznaczyła przy 

tym, że czasu było naprawdę mało i poprosiła, aby  Rada CE  pochyliła się nad tą  strategią w 

celu jej doprecyzowania. Dyrektor poinformował jednocześnie, że pod koniec maja odbędzie 

się spotkanie Rektora UW z dziekanami i dyrektorami jednostek UW odnośnie strategii. 

Dyrektor przypomniał, że można wprowadzać poprawki i zmiany, gdyż na tym etapie zarys 

strategii może ulegać zmianom i modyfikacjom. 

Punkt 4. Jubileusz 30-lecia CE – 27 maja 2022 r. 

Dr hab. K. Zajączkowski przypomniał, że 27 maja br. w sali kolumnowej Wydz. Historii UW 

odbędą się uroczyste obchody Jubileuszu 30-lecia Centrum Europejskiego UW. 

Poinformował, że zostały wysłane zaproszenia do Władz Rektorskich, dziekanów, 

kierowników jednostek, gości, gości zagranicznych oraz  przyjaciół CE. Powiedział również, 

że cztery podmioty z otoczenia zewnętrznego( ze świata biznesu, spółdzielczości, kancelarii 

prawnej) będą współfinansowały obchody 30-lecia CE. 

Punkt 5. Dzień Otwarty na UW (Europeistyka) – 23 kwietnia br.  

23 kwietnia br. odbędzie się Dzień Otwarty CE UW. 

Pan Michał Jurkowski koordynuje prace promocji studiów. 

Dyrektor ds. kształcenia dr A. Ogonowska powiedziała, że od 10-16 maja mogą pojawić się 

osoby z Ukrainy, które będą zainteresowane studiami. Przypomniała również, że o godz. 

12.00 rozpocznie się spotkanie ze studentami, na którym będzie obecny samorząd studentów i 

studenci CE. 

Punkt 6. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

Protokół z poprzedniego posiedzenia został przyjęty jednogłośnie. 

 

Punkt 7. Wolne wnioski 

- brak 

Protokołowała: mgr Sylwia Stępniak 


